
Referat styremøte 15.01.2018: 

  Tid: 1900 – 2030 

  Sted: Parkveien 6 A 

  Tilstede: John Hansen, Tord Enevoldsen, Audun Aanes, Tommy Elde, Brynjar Berntsen 

 

SAK 36/17: Forberedelser til årsmøte 13.februar 2018: 

 

Man ble enige om at innkalling til årsmøte utlegges i spillelokalet førstkommende 

tirsdag – den 16.januar. 

Siste frist for å melde inn sak(er) som ønskes opptatt på årsmøte er satt til mandag, 

den 5.februar - innen kl. 1500. 

Forslag som ønskes fremmet må være skriftlig innlevert eller sendt per mail til 

klubbens leder. 

Årsberetning for 2017 fremlegges til bekjentgjøring siste spillekveld før årsmøte – 

tirsdag 6. februar. 

Den vil også bli sendt, per mail ,til alle medlemmer en uke før årsmøte. Det vil således 

være god tid til å gjøre seg kjent med innholdet, slik at årsmøte kan avvikles i løpet av 

en halv time. 

Regnskap og budsjett framlegges når årsmøte starter. 

Årsmøte starter presis kl. 1800. 

Regnskapsfører har ikke anledning til å være tilstede på årsmøte, derfor vil Audun 

framlegge regnskap og budsjett. 

Trykking av årsberetninger besørges av leder, mens regnskapsfører trykker regnskap 

og budsjett. 

 

VEDTAK: Enstemmig vedtatt. 

 

 

SAK 37/17: Terminliste gjeldende fra 02.01.2018 – 12.02.2019: 

 

  Terminlista følger vedlagt. 

  Nytt av året er at vi har lagt inn en HC turnering over 7 kvelder. 

Videre vil man i Høstturneringa og Julecupen – som begge går over 7 kvelder – ha 

anledning til å stryke dårligste resultat, slik at kun de 6 beste resultater vil telle i 

sammendraget. 

I klubbens regi har vi to forestående turneringer – Påskekyllingen og KM par. 

Selve gjennomføringen vil det nye styret komme tilbake til når tiden nærmer seg. 

 

VEDTAK: Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 



SAK 38/17: Årsfest. 

 

  Styret ønsker å arrangere årsfest med spilling til høsten. 

Dato er ikke bestemt, men man vurderer en lørdag i oktober som et brukbart 

tidspunkt. 

 

VEDTAK: Enstemmig vedtatt. 

 

SAK 39/17: Sponsorer. 

 

  Kontrakten med våre sponsorer - Vesterålskraft, Altibox og Salong 2000 - er utgått. 

  Leder tar kontakt med Rune Ditlefsen for å høre om han kan kontakte disse for videre  

  sponsing. Hvis vi ikke lykkes, vil vi vurdere å jobbe med andre alternativer. 

  Inntekter fra sponsorer utgjorde siste år kr. 6000,- 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

 

SAK 40/17: Valg. 

 

To personer i styret står på valg. Det gjelder regnskapsfører, Tommy Elde, og 

styremedlem, Tord Enevoldsen. 

Leder underretter valgkomiteens leder, Kristian Barstad Ellingsen om dette. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

 

 

Brynjar Berntsen 

Ref. 

   

 

 

   


